
PROTOKOŁ NR XXX/2020
z sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie

która odbyla się w dniu 28 grudria 2020 r. w trybie zdalnym.

Ad.1
0 godzinie 12QQ przewodniczący Rady Miejskiej w Jędrzejowie Robert Knik otworzył

obrady XXX sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie.

Ad.2
Przewodniczący R. Knik stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 13 radnych i orzekł,

że jest to quorum prawomocne do podejmowania uchwał.

Przewodniczący  R.  Kmk  zgłosił  kandydaturę  radnego  Łukasza  Skrzypczaka  na  sekretarza
obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie.
Innych kandydatur rie zgłoszono.
Radny Ł Skrzypczak wyraził zgodę na kandydowanie.
Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  kandydaturę  radnego  Ł.   Skrzypczaka  na
sekretarza obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie:

Za                                   -             13 glosów
Przeciw                         -             O glosów
Wstrzymalo się          -             O glosów

RadaMiejskawJędrzejowiejednogłośniewybrałaradnegoŁ.Skrzypczakanasekretarzaobrad
XX sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie.

Ad.3

Proponowany porządek obrad to:
1.    Otwarcie sesji.

2.   Stwierdzenie quorum, powołanie sekretarza obrad.
3.   Przyjęcie porządku obrad.
4.   Przyjęcie protokołu z 29 sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie z dnia 19 listopada 2020

roku
5.    Sprawozdanie z działalności Bumistrza między sesjami.
6.   Informacja o realizacji uchwał podjętych na 29 sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie w

dniu 19 listopada 2020 roku
7.   Uchwała  w  sprawie  zaliczenia  dróg  do  kategorii  dróg  gminnych  oraz  ustalenia jej

przebiegu
8.   Uchwała w sprawie ustaleria wieloletniego planu Rozwoju i  Modemizacji Urządzeń

Wodociągowych i Kanalizacyj nych
9.   Uchwała w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji na 2021 rok.
10. Uchwała w sprawie zmiany uchwały dotyczącej planu gospodarki niskoemisyjnej
11. Uchwała  w  sprawie  zasad  udzielania  dotacji  celowej  ze  środków  budżetu  Gminy

Jędrzejów na zadania służące tworzeriu warunków dla rozwoju rodzinnych ogrodów
działkowych.

12. Uchwała w sprawie pomocy fmansowej dla Województwa Świętokrzyskiego.

1



13. Uchwała w sprawie zbycia rieruchomości komunalnych na rzecz dzierżawcy.
14. Uchwała  w  sprawie  przeznaczenia  do  sprzedaży  w  drodze  przetargu  publicznego

nieruchomości komunalnych.
15. Uchwała    w    sprawie    wyrażenia    zgody    na    sprzedaż    nieruchomości    w   trybie

bezpizetargowym.
16. Uchwała  w  sprawie  określenia  gómych  stawek  opłat  ponoszonych  przez  właścicieli

nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania
zbiomików bezodpływowych i transportu nieczy stości ciekłych.

17.Uchwała    w    sprawie    uchwalenia    wzoru    deklaracji    o    wysokości    opłaty    za

go spodarowanie odpadami komunalnymi.
18. Uchwała  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami

komunalnymi,  ustalenia  stawek  opłat  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi,
ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek o określonej pojemności oraz zwolnień
z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

19. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na rok 2020.
20. Uchwała w  sprawie  ustalenia wykazu  wydatków  niewygasających  z  upływem  roku

budżetowego 2020 oraz określenia ostatecznego teminu dokonania tych wydatków.
21. Uchwała  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w  Uchwale  dotyczącej  powołania  Rady

Seniorów Gminy Jędrzejów oraz nadania jej statutu
22. Spravw różne.
23. Zamknięcie obrad.

Radny  Grzegorz  Kuśmierz  zgłosił  fomalny  wniosek  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  punktu
dotyczącego wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w trybie bezprzetargowym ®kt 15).
Wskazał,  iż do autora opinii prawnej  stwierdzającej, Że wyrazenia takiej  zgody jest prawnie
dopuszczalne   skierowano   wniosek   o   uzupełnienie   sporządzonej   ekspertyzy.   Radny   G.
Kuśmierz  2aproponował  aby  głosowanie  nad  tą  uchwałą  przesunąć  do  czasu  uzyskania

powyższego uzupełnienia. Po dyskusj i Przewodniczący R. Knik poddał przedmiotowy wniosek
fomalny pod głosowanie. Przed głosowaniem poprosił o ponowne potwierdzenie quorum i9
stwierdził iż w posiedzeniu bierze udział 1 7 radnych.

Za                                   -            6 glosów
Przeciw                         -          11 glosów
Wstizyma]o się          -             O glosów

W związku z wynikiem powyższego głosowania Przewodniczący R. Knik poinfomował, że

porządek obrad został przyjęty w zaproponowanym  kształcie

Ad.4

Przyjęcie protoko]u z XXIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Jędizejowie z 19 listopada
2020r.

Za
Przeciw

-           17 glosów

Wstrzymalo się          -
0 8losów
0 glosów



Protokół z XXIX sesji został przez Radę Miejską w Jędrzejowie zatwierdzony.

Ad.5
Sprawozdanie z dzialalności Burmistma między sesjami.

Rada Miejska w Jędrzejowie przyjęła sprawozdanie z działalności Bumistrza między sesjami,
uwag nie wnosząc.

Ad.6

Informacja o i.ealizacji uchwal podjętych  na XXIX zwyczajnej  sesji Rady Miejskiej  w
Jędmejowie z 19 listopada 2020r.

Rada Miejska w Jędrzejowie przyjęła infomację, uwag nie wnosząc.

Ad.7

Uchwala  w  sprawie  zaliczenia  dróg  do  kategorii  dróg  gminnych  oraz  usta]enia  jej

przebiegu.
Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzia] 17 radnych.
Rada Miejska w Jędizejowie powzięla uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii
dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu

Za                                   -             17 głosów
Przeciw                                          O glosów
Wstrzymalo się          -               O glos

Powzięta Uchwa]a Nr XX/255/20 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych
oraz ustalenia jej przebiegu w zalączeniu do protokolu.

Ad.8

Uchwa]a  w  sprawie  ustalenia  wie]o]etniego  planu  Rozwoju  i  Modemizacji  UTządzeń
Wodociągowych i Kanalizacyj nych
Brak uwag.

W g]osowaniu wzię]o udzial 17 radnych.
Rada Miejska w Jędizejowie powzię]a uchwa]ę w sprawie ustalenia wie]oletniego planu
Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Kanalizacyjnych

Za                                   -             17 glosów
Przeciw                                           O g]osów
Wstrzymalo się          -               O glosów

Powzięta Uchwala Nr XXX/256/20 w sprawie ustalenia wieloletniego pLanu Rozwoju i
Modernizacji Uiządzeń Wodociągowych i Kana]izacyjnych w za]ączeniu do protokolu.



Ad.9
Uchwa]a sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji na 2021 rok.
Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzia] 17 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzię]a  uchwalę  sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy
komisji na 2021 rok.

Za                                   -             17 glosów
Przeciw                                          O glosów
Wstrzyma]o się          -               O glosów

Powzięta Uchwala Nr XXX/257/20 w sprawie zatwierdzenia p]anów pracy komisji na 2021
rok w zalączeniu do protokołu.

Ad.10
Uchwala w sprawie zmiany uchwaD dotyczącej p[anu gospodarki niskoemisyjnej.
Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzia] 17 i.adnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla  uchwa]ę w sprawie zmiany uchwabr dotyczącej
planu gospodarki niskoemisyjnej.

Za                                      -              17 g]osÓw
Przeciw                                          O glosów
Wstrzymalo się           -                O g]os

Powzięta   Uchwala   Nr   XXX/258/20   w   spi.awie   zmiany   uchwaly   do®czącej   p]anu
gospodarki niskoemisyjnej w za]ączeniu do protokołu.

Ad.11
Uchwa]a  w   sprawie   zasad   udzie]ania   dotacji   celowej   ze   środków   budźetu   Gminy
Jędrzejów  na  zadania  s]użące  tworzeniu  warunków  d[a  rozwoju  rodzinnych  ogrodów
dzialkowych.
Do  projektu  uchwały  autopoprawki  zgłosił  Bumistrz  Marcin  Piszczek.  Paragraf pierwszy
uchwały otrzymuje brzmienie „Przyjmuje się regulamin dotacji celowej  ze środków budżetu
Gminy Jędrzejów dla Stowarzyszeń Ogrodowych, prowadzących rodzinne ogrody działkowe
na obszarze Gminy Jędrzejów, w brzmieniu stanowiącym załącznik do niniejszej uchwały". W
regulaminie  Bumistrz  zaproponował  pięć  poniższych  zmian.  „Regulamin  określa  zasady

postępowania i  sposób rozliczenia dotacji celowej udzielonej  Stowarzyszeniom Ogrodowym
prowadzącym ogrody  działkowe  z budżetu Miasta i  Gminy na podstawie ustawy  z dnia  13
grudnia  2013  roku  o  Rodzinnych  Ogrodach  Działkowych".  W  paragrafie  drugim  ustępie
pierwszym Regulaminu zamiast słów „może uzyskać dotację" wpisać słowa „może się ubiegać
o uzyskanie dotacji". Paragraf drugi punkt czwariy Regulaminu uzyskuje brzmienie: „Dotacja
w danym roku budżetowym może być udzielona w wysokości do 50% planowanych kosztów

przedsięwzięcia". Paragraftrzeci ustęp drugi punkt drugi po słowie „następny" dodaje się zapis
o treści „Wniosek o udzielenie dotacji na 2021 rok składa się do dnia 20 stycznia 2021 roku. W
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paragrafie piątym ustępie 3  pkt pierwszym Regulaminu dodaje się  słowa „i podpisane przez
osoby odpowiedzialne za rozliczenie dotacji".
Przed  przystąpieniem  do  głosowania  nad  przedmiotową uchwała  Przewodniczący  R.  Kmk

ponownie  poprosił  o potwierdzenie  quorum  i  stwierdził,  że  w posiedzeniu bierze  udział  ls
radnych.

W glosowaniu wzięlo udzial 18 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwalę w sprawie zasad udzielania dotacji celowej
ze  środków  budżetu  Gminy  Jędrzejów  na  zadania  slużące  tworzeniu  warunków  d]a
rozwoju rodzinnych ogrodów dzia]kowych.

1.          Za                                    -              17 glosów
2.          Przeciw                                           O glosów
3.          Wstrzymalo się          -                O głosów
Jeden radny nie odda] glosu.

Powzięta Uchwala Nr XXX/259/20 w sprawie zasad udzie]ania dotacji ce]owej ze środków
budżetu   Gminy   Jędmejów   na  zadania   slużące  tworzeniu  warunków   dla   rozwoju
rodzinnych ogrodów dzialkowych w zalączeniu do protokolu

Ad.12
Uchwala w sprawie pomocy f]nansowej dla Województwa Świętokrzyskiego.
Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzial 18 radnych.
Rada  Miejska w Jędrzejowie  powzię]a  uchwalę  pomocy  fmansowej  d]a  Województwa
Świętokizyskiego.

1.          Za                                                     18 glosy
2.          Przeciw                                            O g]osów
3.          Wstrzymało się          -                O g]osów

§:TęztioęŁusckygao'aw gar|ąE:6do:2poroyoE:Lawie  pomocy fmansowti  dla województwa

Ad.13
Uchwala w sprawie zbycia nieruchomości komunalnych na rzecz dzierżawcy.
Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzial 18 radnych.
Rada   Miejska   w   Jędrzejowie   powzięla   uchwalę   w   sprawie   zbycia   nieruchomości
komunalnych na rzecz dzieiźawcy.

Za                                               ls glosy
Przeciw                                           O glosów
Wstrzymalo się          -               O glosów

Powzięta  Uchwala  Nr  XXX/261/20  w  sprawie  zbycia  nieruchomości  komunalnych  na
rzecz dzieiżawcy w zalączeniu do protokolu
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Ad.14
Uchwala  w  sprawie  przezmczenia  do   sprzedaży  w  drodze  przetargu   publicznego
nieruchomości komuna]nych.
Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzial 18 radnych.
Rada Miejska w JędHejowie powzię]a uchwalę w sprawie pHeznaczenia do spmedaży
w drodze przetargu publicznego nieruchomości komunalnych.

1.          Za                                                  ls glosy
2.          Przeciw                                            O glosów
3.          Wstrzyma]o się          -                 O g]osów

Powzięta  Uchwa]a  Nr  XXX/262/20  w  sprawie  przeznaczenia  do  spizedaży  w  drodze
przetargu publicznego nieruchomości komuna]nych w zalączeniu do protoko]u

Ad.15
Uchwala    w    sprawie    wyrażenia    zgody    na    spizedaż    nieruchomości    w    trybie
bezprzetargowym.
Radny  G.  Kuśmierz  wskazał,  iż  z  uwagi  na  fikt,  że  opinia  prawna  dotyczycąca  prawnej
możliwości wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową nie jest kompleta to nie ma potrzeby
przegłosowania uchwały  na dzisiej szej  sesji.  Głosownie  stanie  się  zasadne  po  uzupełnieniu
opinii.  Radny Paweł Błasżkiewicz wskazał, że z opinii jednoznacznie wynika, że wyrażerie
zgody na sprzedaż bezprzetargową jest prawmie dopuszczalne. Przewodniczący Komisji Skarg
Wniosków  i  Petycji,  która  przedłożyła  projekt  uchwały  Komad  Kałka  poparł  stanowisko
radnego P. Błaszkiewicza wskazując, że uzupełnienie opinii nie dotyczy samej dopuszczalności
wyrażenia zgody  na sprzedaz bezprzetargową (w uzupełnieniu znajdą się  kwestie  związane
z rozliczeniem nakładów). Analogiczny jak radni P. Błaszkiewicz i K. Kałka pogląd w sprawie
przedstawił radny Wojciech Król.

W g]osowaniu wzięlo udzial 18 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzię]a uchwa]ę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż
nieruchomości w trybie bezprzetargowym.

1.          Za                                                     14 glosy
2.          Przeciw                                          4 g]osy
3.          Wstrzymalo się          -                O głosów

Powzięta Uchwala Nr XXX/263/20 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości
w trybie bezprzetargowym w za]ączeniu do protoko]u

Ad.16
Uchwala  w  sprawie  określenia  gómych  stawek  oplat  ponoszonych  przez  wlaścicieli
nieruchomości za us]ugi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania
zbiorników bezodplywowych i transportu nieczystości cieklych.



Radny Konrad Kałka stwierdził,  że proponowane  wysokie  stawki  opłat nie powinny  zostać
uchwalone.   Wskazał,  też  że  w  jego  opinii  Gmina  nie  podjęła  żadnych  działań  w  celu
zapobieżenia podwyżkom opłat. Powołany w t)m celu Zespół przygotował bardzo słaby raport
odnośnie możliwości podjęcia działań które zapobiegły by podwyżkom. Naczelnik Wydziału
Rolnictwa  i  Gospodarki  Gruntami  Wojciech  Abramowicz,  wyjaśnił,  że  zadaniem  Zespołu
któremu  przewodniczył  było  oszacowanie  kosztów  ewentualnego  podjęcia  przez  Gminę
odbioru  odpadów  we  własnym  zakresie.  Koszty  te  były  przez  Zespół  wyliczone  rzetelrie.
Ponadto  Bumistrz  M.  Piszczek  wyjaśnił,  że  w  gminach  które  założyły  własne  spółki  do
odbioru  odpadów  ceny  za  ich  odbiór  wcale  nie  są niższe.  Podkreślił  że  obecnie  podmioty
działające w  zakresie  odbioru odpadów przy  wycenie  swoich usług  biorą pod uwagę  tonaż
odbieranych   śmieci   a  nie   liczbę  mieszkańców.   Gmina  Jędrzejów  wynegocjowała  jedne
z najniższych stawek za odbiór tony śmieci, zaś wysokość nowych opłat wynika z dużej ilości

produkowanych na terenie  gminy  odpadów.  Dodatkowo  Bumistrz odniósł  się  do  zarzutów
jakie Komisja Skarg Wniosków i Petycji przedstawiła względem raportu Zespołu powołanego
do oszacowania kosztów odbioru odpadów przez spółkę gminną. Podkreślił, że ze względu np.
na ciągłe zmiany przepisów nie można precyzyjnie oszacować wysokości wszystkich kosztów
działalności takiej  spółki.  Te koszty które były w miarę przewidywalne zostały  oszacowane
natomiast zebranie pozostałych danych o kosztach o j akie wniosła Komisja było niewykonalne.
Zmieniają  się  one  ciągle  i  dynamicznie.  Dodatkowo  Bumistrz  podkreślił,  że  nie  można
wykluczyć, że rozwiązaniem pozwalającym na ograniczenie kosztów odbioru odpadów byłaby
budowa  spalami.  Jest  to jednak  kwestia  kontrowersyjna  a  ponadto  przekracza  możliwości
finansowe gminy. Radny Wacław Kędra zapytał jak wyglądał przetarg tzn. ile było ofert i jak
się  one  kształtowały kosztowo.  Naczelnik  W.  Abramowicz wyjaśnił,  że  oferty  opiewały  na
kwoty od 9,8 mln do 14 mln. W przetargu wzięło udzial 4 oferentów a wybrana została oferta
najtańsza. Radny Wojciech Król wskazał, iż w szeroko pojętym kompleksie spraw związanych
z odbiorem odpadów komunalnych niezbędne jest ścisłe współdziałanie organu stanowiącego
(tj. Rady Miejskiej) i wykonawczego (tj. Bumistrza) Gminy jednak ta współpraca nie układa
się całkowicie hamonijnie. Natomiast co do meritum radny W. Król wyjaśnił, iż w jego opinii
warta rozważenia jest kwestia ewentualnego recyklingu produkowanych w gminie odpadów.
Radny Grzegorz Kuśmierz zwrócił uwagę na konieczność rozprowadzania wśród mieszkańców
infomacji  dotyczących  możliwości  przekazywania  części  odpadów  do  punktów  odbioru.
Radny  Paweł Kowalski  wyjaśnił,  iż w jego  opinii  kwestie  związane  z wysokością opłat za
odbiór  odpadów  były  szeroko  przedstawiane  na  komisjach,  zaś  zaizuty  podnoszone  przez
radnego   K.   Kałkę   w   ogóle   nie   uwzględniają  tych   infomacji.   Radna   Karolina  Jarosz
z poparciem radnego Łukasza Stanka zaproponowała, aby sprawdzić jak fimkcjonują
w  zakresie  odbioru  odpadów  tzw.  spółdzielnie  socjalne  i  czy  taka  foma  działalności  nie
pozwoliła by ograniczyć wysokości podwyżek. 0 głos poprosił ponownie radny K. Kałka
i stwierdził, iż zapewne (analogicznie jak w przypadku propozycji sprzed dwóch lat dotyczącej
powołania spółki w celu zahamowania podwyżek) i tym razem nie zostaną ostatecznie podjęte
żadne realne działania, które powstrzymają wzrost opłat.

W g]osowaniu wzięlo udzial 17 radnych.

Rada  Miejska  w  Jędizejowie  powzięla  uchwalę  w  sprawie  oki.eś]enia  górnych  stawek
op]at  ponoszonych  pizez  wlaścicieli  nieruchomości  za  uslugi  w  zakresie  odbierania
odpadów  komunalnych  oraz  opróżniania  zbiomików  bezodpbrwowych  i  transportu
nieczystości ciekbch.

Za                                    -             15 glosów
Pi.zeciw                                          l glos
Wstrzymalo się          -               1 glos
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Powzięta   Uchwala   Nr   XXX/264/20   w   sprawie   okreś]enia   górnych   stawek   oplat
ponoszonych przez wlaścicie]i nieruchomości za uslugi w zakresie odbierania odpadów
komunalnych  oraz  opróżniania  zbiorników  bezodplywowych  i  transportu  nieczystości
cieklych w zalączeniu do protokolu

Ad.17
Uchwala w sprawie uchwalenia wzoru deklaracji o wysokości opla® za gospodarowanie
odpadami komunalnymi.
0 przedmiotowej uchwale dyskutowano (niejako w przy okazji) w pkt 16

W glosowaniu wzię[o udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwalę w sprawie uchwalenia wzoru deklaracji
o wysokości oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi

1.          Za                                    -              19 glosów
2.          Przeciw                                          O glosów
3.          Wstrzyma]o się          -               O glosów

Powzięta Uchwala Nr XXX/265/20 w sprawie uchwalenia wzoru deklaracji o wysokości
oplaty za gospodarowanie odpadami komuna]nymi w zalączeniu do protokolu

Ad.18
Uchwa]a  w  sprawie  wyboru  metody  usta]enia  oplaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi,  ustalenia  stawek  oplat  za  gospodarowanie  odpadami  komumlnymi,
usta[enia stawki oplaty za pojemnik lub woi.ek o określonej pojemności oraz zwolnień
z op]aty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
0 przedmiotowej uchwale dyskutowano (niejako w przy okazji) w pkt 16

W glosowaniu wzię]o udzial 19 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwa]ę  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia
oplaty   za    gospodarowanie    odpadami    komunalnymi,    usta]enia    stawek   op]at   za
gospodarowanie odpadami komunalnymi, usta]enia stawki opłaty za pojemnik [ub worek
o    okreś]onej    pojemności   oraz   zwo]nień   z   oplaty   za    gospodarowanie   odpadami
komunalnymi.

Za                                   -             16 glosów
Przeciw                                           O glosów
Wstrzyma]o się          -               3 glosy

Powzięta  Uchwala  Nr  XXX/266/20  w  sprawie  wyboru  metody   ustalenia  op]aty  za
gospodarowanie  odpadami  komunalnymi,  usta]enia  stawek  oplat  za  gospodarowanie
odpadami  komunalnymi,  ustalenia  stawki  optaty  za  pojemnik ]ub  worek  o  określonej
pojemności oraz zwoLnień z oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi
w zalączeniu do protokolu

Ad.19
Uchwala w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na rok 2020.
Brak uwag.

W glosowaniu wzię[o udzial 19 radnych.
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Rada  Miejska  w  Jędizejowie  powzię]a  uchwalę  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta
i gminy na rok 2020.

Za                                   -             19 glosów
Przeciw                                           O glosów
Wstrzymalo się          -               O glosów

Powzięta Uchwala Nr XXX/267/20 w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na rok
2020 w za]ączeniu do protokolu

Ad.20
Uchwala  w  sprawie  ustalenia  wykazu  wydatków  niewygasających  z  uplywem  roku
budżetowego 2020 oraz okreś]enia ostatecznego teiminu dokonania tych wydatków.
Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwalę w sprawie ustalenia wykazu wydatków
niewygasających   z   uplywem   roku   budźetowego   2020   oraz   okreś]enia   ostatecznego
terminu dokonania tych wydatków

Za                                    -              19 g]osów
Przeciw                                           O g]osów
Wstrzymalo się           -                O g]osów

Powzięta Uchwala Nr XXX/268/20 w sprawie wprowadzenia usta]enia wykazu wydatków
niewygasających   z   uplywem   roku   budżetowego   2020   oraz   określenia   ostatecznego
terminu dokonania tych wydatków w za]ączeniu do protokolu

Ad.2l
Uchwala zmieniająca  uchwalę w  sprawie wprowadzenia zmian w  Uchwa[e dotyczącej
powolania Rady Seniorów Gminy Jędrzejów oraz nadania jej statutu.
Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzial 19 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwalę  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w
Uchwale dotyczącej powolania Rady Seniorów Gminy Jędrzejów oraz nadania jej statutu

1.          Za                                    -              19 glosów
2.          Przeciw                                           O glosów
3.          Wstrzymalo się          -               O glosów

Powzięta Uchwala Nr XXX/269/20 zmieniająca uchwalę w sprawie wprowadzenia zmian
w  Uchwale  dotyczącej  powolania  Rady  Seniorów  Gminy  Jędrzejów  oraz  nadania jej
statutu w zalączeniu do protokolu

Ad.22
Sprawy różne.

Radny K. Kałka zapytał dlaczego Bumistrz udzielił osobie fizycznej ubiegającej się o zawarcie
umowy najmu lokalu gminnego  odpowiedzi,  że nie ma prawnych możliwości zawarcia z tą
osobą  umowy  najmu.  Radny  podkreślił,  że  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Porządku
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Publiczmego     przegłosowała    opinię     o     zasadności     zawarcia    takiej     umowy     najmu.
Przewodniczący  w/w  Komisji  Łukasz  Skrzypczak  wyjaśnił,  że  sprawa  ponownie  trafi  pod
obrady  Komisji.   Dodatkowo  Bumistrz  M.   Piszczek  podkreślił,  że  na  wzmiankowanym
posiedzeniu  Komisji  będzie  procedowana  kwestia  zawarcia  z  osobami  fizycznymi  umowy
najmu w tzw.  trybie szczególnym.  Radny K.  Kałka wyjaśnił,  że w jego  opinii powinna być
2awarta umowa najmu z tymi osobami albowiem mieszkają w tym lokalu od trzydziestu lat.
Ponadto wskazał, że Komisja już zajęła pozytywne stanowisko w sprawie umowy najmu i nie
widzi  konieczności  ponownego  rozpatrywania  sprawy  na  Komisji.  Burmistrz  M.  Piszczek
w odpowiedzi poinformował, że dotychczas osoby fizyczne nie wnioskowały o zastosowanie
trybu  szczególnego.  Dodatkowy  wniosek  o jego  zastosowanie  złożyły już  po  posiedzeniu
komisji  i  właśrie  dlatego  powstała konieczność  ponownego  rozpatrywania.  Radny  Wacław
Kędra  zapytał  czy  odbywać  się  będą  z  radnymi  konsultacje  przed  tzw.  sesją  budzetową.
Bumistrz pokrótce przedstawił planowane inwestycje na rok przyszły, a ponadto wyjaśnił, iż
postara się porozmawiać o budżecie z każdym z radnych osobno.  Radny  K.  Kałka poruszył
sprawę aktualnej organizacji ruch na ul. Pińczowskiej omawianej na XXX sesji Rady Miejskiej .
Wyjaśnił,   że   otrzymał   po   w/w   sesji   infomację,   iż   aktualna   organizacja   ruchu   była
konsultowana  z  Policją,  która  zaaprobowała  dwa  rozwiązania  dotyczące  tej  organizacji.
Jednym było pozwolenie na parkowanie równolegle drugim altematywnym montaż słupków,
które nie pozwoliłby parkującym na wjazd na chodnik. Zdaniem radnego to drugie rozwiązanie
byłoby właściwsze niż przyjęta zasada parkowania równoległego bowiem zapewniłoby więcej
miejsc parkingowych. Decyzja o pozwoleniu na parkowanie równoległe nie była przemyślana
i zapadła zbyt pochopnie. W odpowiedzi Bumistrz M. Piszczek wyjaśrił, iż montaż shipków
zapobiegających zajmowaniu przez parkujących części chodnika oznaczałoby, że samochody
zajmowałby  znaczną  część jezdni  ograniczając  przejazd.  Zatem  rozwiązanie  proponowane
przez  radnego  K.  Kałka  wpłynęłoby  na poziom bezpieczeństwa ruchu  na ul.  Pińczowskiej.
Radny  Grzegorz  Kuśmierz  zapytał  czy  istnieje  możliwość  zmniejszenia  planowanej  streS
płatnego parkowania. Zdaniem radnego otwarcie Galerii Sekunda może bowiem spowodować
gwałtowny  odpływ  chętnych  do  parkowania  w  centnm  miasta.  Zapytał  również  na  czyje
polecenie  zostały  ustawione  naprzeciwko  Muzeum  w  centnm  miasta  blokujące  miejsca
parkingowe bloki betonowe. Bumistrz M. Piszczek wyjaśnił, że są to kwietniki a zostały tam
postawione bowiem  auta są parkowane  nie tylko  na miejscach  do  tego  przeznaczonych ale
również na chodnikach i wjazdach do posesji. Odnośnie zasięgu streS wyjaśnił, że jej wielkość
wynika z uchwały rady i to rada może ją ewentualnie zmienić. Radny Ł.  Skrzypczak zapytał
kiedy można się spodziewać remontu przejazdu kolejowego na ul. Przypkowskiego oraz kiedy
zostanie  przejęty  i  uruchomiony budynek po  byłym  intemacie  na ul.  Chrobrego.  Burmistrz
wyjaśnił, że trwają poszukiwania źródeł finansowania remontu torów kolejki wąskotorowej i
przy  tej  okazji  byłby  remontowany  przejazd.  Odnośnie  budynku  po  byłym  intemacie  to
ostateczne przejęcie przez gminę będzie mogło zostać sfinalizowane po zakończeniu kwestii
procedualnych w Radzie Powiatu.  Radny Ł.  Skrzypczak zapytał jak kształtują się dochody
Gminy  w związku z utrzymującym  się  stanem z pandemii.  Bumistrz wyjaśnił,  że dochody
własne niestety znacząco spadły jednak dysponuje tylko wynikami cząstkowymi. Radny Paweł
Kowalski zapytał czy jeżeli nie zostanie podpisana umowa na remont drogi w Skroniowie to
pozyskane  środki  zostaną stracone.  Bumistrz wyjaśnił,  że planowano  zawrzeć taka umowę
dopiero w przyszłym roku 2atem nie ma mowy o stracie finansowania.

Ad.23
Zamknięcie obrad.
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Przewodniczący  Rady R.  Knik zamknął XX   sesję  Rady Miejskiej  w Jędrzejowie
o godz.14 JJ2.

Protokołował

Emil Schab

Z±fiiznmik±
1.    Lista obecności.
2.    Podtięte uchwab.

P rzew odniczący Rady
Miejskiej w Jędrzejowie

mgr inż. Robert Kruk
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